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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego , Komisja Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa 

  

Protokół nr LVIII/2023 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

wraz  

z Komisją Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

 
Posiedzenie w dniu 28 sierpnia 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 28 sierpnia 2023 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 15:08 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego 

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Josel Czerniak 

3. Zbigniew Kosiński 

4. Paweł Licznar 

5. Edward Mróz 

6. Katarzyna Rożek 

7. Urszula Rzepiela 

8. Zygmunt Trojniak 

9. Tomasz Wisła 

/lista obecności stanowi złącznik nr 1/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Ryszard Czeczel 

3. Josel Czerniak 

4. Marcin Domino 

5. Andrzej Gajewski 

6. Zbigniew Kosiński 

7. Paweł Licznar 

8. Edward Mazur 

9. Edward Mróz 

10. Katarzyna Rożek 

11. Urszula Rzepiela 

12. Zygmunt Trojniak 

13. Tomasz Wisła 
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1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa Urszula Rzepiela oraz Przewodniczący Komisji 

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego – Paweł Licznar. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, Skarbnik Gminy 

Wioleta Zator, Sekretarz Gminy Marek Radom, Zastępca Naczelnika Wydziału Mienia 

Gminy Anna Tomczyk, Naczelnik Wydziału Inwestycji Aleksander Gacek, Kierownik 

Referatu Programów Rozwojowych Ryszard Zwojewski, Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej 

Stanisław Polasz, Prezes Zakładu wodociągów i Kanalizacji Adam Szczepański,  Prezes 

Zakładu Usług Komunalnych Władysław Podróżny, Prezes Prudnickiego Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego Mirosław Czupkiewicz, Prezes SIM Opolskie Południe Arkadiusz 

Karbowiak, Prezes PKS Głubczyce Wiesław Bednarski 

 

b) Przyjęcie protokołu z komisji odbytych w miesiącu czerwcu. 

Przewodnicząca Komisji Urszula Rzepiela poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z 

posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego w miesiącu czerwcu: 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z komisji odbytych w miesiącu czerwcu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (4) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Przewodniczący Komisji Paweł Licznar poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z 

posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej Budownictwa: 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z komisji odbytych w miesiącu czerwcu..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (6) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek, 

Tomasz Wisła 

 

2. Zaopiniowanie informacji o wynikach ekonomiczno-finansowych za 2022 rok 

miejskich spółek prawa handlowego, w których gmina Prudnik posiada udziały: 

a) Informacja Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.o. (druk nr 1390) 

Informacje zawarte w druku omówił Prezes ZEC Stanisław Polasz. 

Radny Zbigniew Kosiński poruszył temat nieprawidłowości związanych z procedurami 

przetargowymi. 

Prezes ZEC Stanisław Polasz wyjaśnił jak wygląda sprawa, oznajmił, że po informacjach od 
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sygnalistów o nieprawidłowościach zalecone zostało przeprowadzenie kontroli pod kątem 

rzetelności przeprowadzonego postępowania przetargowego. Kontrola wykazała pewne 

uchybienia, które zostały wyprostowane, a członkowie komisji przetargowej zostali ukarani 

karą dyscyplinarną. Zaktualizowany został również regulamin postępowania przetargowego.  

Radny Ryszard Czeczel  zapytał czy w ZEC jest możliwość sterowania z dyspozytorni 

węzłami ciepłowniczymi? Czy system może ktoś wejść złośliwie? Czy jest on jakoś 

zabezpieczony?  

Prezes ZEC Stanisław Polasz wyjaśnił zasady prac systemów grzewczych.  Podkreślił, że 

ZEC posiada specjalne zabezpieczenie, które chroni przed ingerencją z zewnątrz. 

Przewodniczący Komisji Paweł Licznar zapytał o plany związane z farmą fotowoltaiczną. 

Prezes Stanisław Polasz oznajmił, że na dzień dzisiejszy spełnione są dwie pewne rzeczy – 

są warunki i umowa przyłączeniowa z Tauronem pod kątem farmy fotowoltaicznej oraz 

przyrzeczenie umowy dzierżawy  z gminą na okres 15 lat. Złożony został wniosek do 

Narodowego  Funduszu Ochrony Środowiska, gdzie będzie procedowany. Jednak jeśli do 

końca roku nie zostanie wyłoniony wykonawca wówczas źródło finansowania się wyczerpie. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.o. (druk nr 1390) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (4) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (5) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

b) Informacja Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. (druk nr 1391) 

Informacje zawarte d druku omówił Prezes Adam Szczepański.  

Radny Zygmunt Trojniak poruszył temat poręczenia kredytu. Czy kredyt udało się 

zaciągnąć? Czy zostały opłacone wszystkie faktury związane z budową IV etapu kanalizacji 

Szybowic? 

Prezes Adam Szczepański odpowiedział, że pierwsza faktura została uregulowana, natomiast 

druga faktura jeszcze nie wpłynęła.   

Radny Edward Mróz zapytał czy są czynione jakieś prace związane z podniesieniem taryf  

i opłat w celu polepszenia płynności finansowej spółki? 

Prezes Adam Szczepański oznajmił, że aby zmienić taryfę musi upłynąć pełny okres 

obrotowy taryfy obowiązującej. Czyli rozmowy będą mogły ruszyć w kwietniu przyszłego 

roku. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. (druk nr 1391) kolejno 

przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (4) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

c) Informacja Zakładu Usług Komunalnych sp. z o.o. (druk nr 1392) 

Informacje zawarte w druku omówił Prezes Władysław Podróżny  

Radny Ryszard Czeczel o zasobach ZUK-u. Jak ilość mieszkań ma się w stosunku do innych 

miast, czy w dalszym ciągu jest zainteresowanie wykupem?  

Prezes ZUK Władysław Podróżny oznajmił, że Prudnik posiada dość znaczącą ilość 

mieszkań w zasobach komunalnych. Na dzień dzisiejszy złożonych zostało około 250 

wniosków o wykup mieszkań. 

Radny Zygmunt Trojniak zauważył, że 3 lata z rzędu spółka osiąga stratę. Zapytał co jest 

powodem?  

Prezes Władysław Podróżny oznajmił, że strata nie wynika z działalności spółki, którą 

spółka sobie wybrała i którą może kreować zgodnie z zasadami rynkowymi. Spółka przez 

połączenie z ZBK zmuszona jest do ponoszenia wszelkich kosztów związanych z 

utrzymaniem budynków znajdujących się w zasobach komunalnych. Koszty te zawsze były 

wysokie, a dodatkowo w ostatnich latach znacząco wzrosły. Prezes przedstawił strukturę 

wydatków oraz nakładów do spółki ze strony gminy. 

W dalszej części dyskusji poruszony został temat czynszów oraz należności względem TBS 

oraz wspólnot mieszkaniowych. 

Prezes ZUK udzielił informacji. 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał o postępy związane z remontami łazienek  

w mieszkaniach komunalnych. 

Prezes ZUK odpowiedział, że remonty łazienek wykonywane są na bieżąco w ramach 

własnych substancji mieszkaniowych oraz w uzgodnieniu z lokatorami. Jeśli chodzi o ilość to 

jest to w granicach 10 łazienek rocznie.   

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji Zakładu Usług Komunalnych sp. z o.o. (druk nr 1392) kolejno przez: 
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Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszankowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Bochenek 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

d) Informacja Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego sp. z o. o. (druk nr 

1393) 

Informacje zawarte w druku omawia Prezes Mirosław Czupkiewicz. 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał o mieszkania budowane przez PTBS  

Prezes Mirosław Czupkiewicz odpowiedział, że nabór nie został zakończony, został 

przedłużony bezterminowo. Do dnia dzisiejszego spółka nie otrzymała wykazu osób do 

zawarcia umowy.  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał czy wiadomo ilu jest chętnych w naborze?  

Burmistrz oznajmił, że nasz TBS, który stał się SIM-em wystartował w naborem dużo 

szybciej. Jednak nie udało się zakończyć procedury z różnych względów.  

Między Prezesem PTBS a radnym wywiązała się długa dyskusja w temacie dotycząca całej 

procedury naboru, kosztów związanych z inwestycją.  

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego sp. z o. o. (druk 

nr 1393) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 
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Josel Czerniak 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

e) Informacja SIM Opolskie Południe (druk nr 1394) 

Informacje zawarte w druku omówił Prezes Arkadiusz Karbowiak. 

W dyskusji udział wzięli radni: 

- Zygmunt Trojniak  

- Edward Mazur  

- Tomasz Wisła  

- Paweł Licznar. 

Tematy poruszane przez radnych związane były głównie z sytuacją finansową spółki, która na 

dzień dzisiejszy wykazuje straty, nieruchomości otrzymanych przez spółkę aportem od 

poszczególnych gmin, prowadzonym naborem wniosków potencjalnych najemców.  

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji SIM Opolskie Południe (druk nr 1394) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

f) Informacja PKS Głubczyce (druk nr 1395) 

Informacje zawarte druku omówił Prezes PKS Głubczyce Wiesław Bednarski 

Radny Edward Mazur zapytał o posiadany przez spółkę tabor – czy w pełni zabezpiecza on 
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realizowane usługi? Czy spółka korzysta z dofinansowania na nowoczesne samochody?  

Prezes Wiesław Bednarski odpowiedział, że ze starymi autobusami nie ma żadnego 

problemu technicznego, natomiast im nowsze autobusy tym częstsze problemy. Jednak ze 

względów estetycznych wnet zmiany będą musiały nastąpić. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji PKS Głubczyce (druk nr 1395) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady LXXXII Sesji Rady Miejskiej w 

Prudniku:  

1) Gospodarka finansowa: 

Projekty uchwał z zakresy gospodarki finansowej omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1396)  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał o sposób rozdysponowania subwencji. 

Skarbnik Wioleta Zator wyjaśniła konieczność dokonywanych. 

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1396) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 



8 

 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1397) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1397) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

PRZECIW (3) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

PRZECIW (3) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Bochenek 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 
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4. Gospodarowanie mieniem: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła Zastępca Naczelnika Mienia 

Gminy Anna Tomczyk. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1398) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1398) kolejno 

przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

 Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości służebnością 

gruntową (druk nr 1399) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości służebnością gruntową 

(druk nr 1399) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 1400) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 1400) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych 

(druk nr 1401) 

Radna Urszula Rzepiela pyta jaka była wcześniej dyspozycja dla tego terenu? Czy to była 

droga? 

Podjęta została długa dyskusja, która nie została zarejestrowana na nagraniu. 

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych 

(druk nr 1401) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 
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NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, Edward Mazur, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nabycia udziału w nieruchomości wspólnej 

(druk nr 1402) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nabycia udziału w nieruchomości wspólnej (druk 

nr 1402) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

f-i) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1403-1406) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1403-

1406) blokiem kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

j-r) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 1407-1414) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 1407-1414) blokiem kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a-e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych (druk nr 1415-1419) 

Głos zabiera radna Urszula Rzepiela. Zapytała jaką kategorię mają te drogi – czy są to drogi 

gminne?  
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Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że są to drogi gminne, a ich kategoria musi zostać 

podniesiona ze względu na projekt, który się tam toczy. 

Podjęta została dalsza dyskusja wiązana z realizacją harmonogramu budowy i remontu dróg, 

w której udział wzięli: 

- Edward Mróz 

- Burmistrz Grzegorz Zawiślak  

- Edward Mazur 

- Urszula Rzepiela 

- Zbigniew Kosiński 

Radna Urszula Rzepiela wyraziła zdanie, że Wieszczyna mogła być wielką szansą dla 

Prudnika, gdyby gmina zakupiła wraz ze schroniskiem jeziorko oraz pawilon naprzeciw  

i przekształciła drogą tam wiodącą na drogę wyższej kategorii. Gdyby to się stało dużo 

wcześniej schronisko miałoby szansę na utrzymanie. Radna stwierdziła, że jeśli myśli się  

o jakiejkolwiek inwestycji to należy myśleć również o infrastrukturze towarzyszącej.  

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie uchwał zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych (druk nr 1415-1419) blokiem kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Tomasz Wisła 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Tomasz Wisła 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w ewidencji zabytków z terenu Gminy Prudnik w roku 2023 

(druk nr 1420) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w ewidencji zabytków z terenu Gminy Prudnik w roku 2023 

(druk nr 1420) kolejno przez: 
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Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Tomasz Wisła 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Tomasz Wisła 

 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Poprawa efektywności 

energetycznej budynków użyteczności publicznej na terenie Gminy Prudnik, Gminy 

Głogówek i Gminy Biała” w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-

2027 (druk nr 1421) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Poprawa efektywności 

energetycznej budynków użyteczności publicznej na terenie Gminy Prudnik, Gminy 

Głogówek i Gminy Biała” w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-

2027 (druk nr 1421) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mróz 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Tomasz Wisła 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 
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Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mróz 

NIEOBECNI (3) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Tomasz Wisła 

 

h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego 

Programu Rewitalizacji Gminy Prudnik na lata 2023-2030 (druk nr 1422) 

Projekt uchwały omówił Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard Zwojewski.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego 

Programu Rewitalizacji Gminy Prudnik na lata 2023-2030 (druk nr 1422) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Tomasz Wisła 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Tomasz Wisła 

 

i) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi (druk nr 1423) 

Radny Zygmunt Trojniak oznajmił, że zgłosi autopoprawkę, aby uchwała weszła w życie z 

dniem 1 stycznia 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 1423) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edward Mazur 

NIEOBECNI (3) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Tomasz Wisła 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Tomasz Wisła 

 

j) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwały w sprawie warunków i zasad 

korzystania z Dworca Autobusowego Prudnik (druk nr 1424) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwały w sprawie warunków i zasad 

korzystania z Dworca Autobusowego Prudnik (druk nr 1424) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Tomasz Wisła 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Tomasz Wisła 

 

k) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1425) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu 
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dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1425) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Tomasz Wisła 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Tomasz Wisła 

 

l) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie założenia Szkolnego 

Schroniska Młodzieżowego w Prudniku (druk nr 1426) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie założenia Szkolnego 

Schroniska Młodzieżowego w Prudniku (druk nr 1426) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Tomasz Wisła 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Tomasz Wisła 
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m) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 

Policji w Opolu informacji o kandydatach na ławników (druk nr 1427) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 

Policji w Opolu informacji o kandydatach na ławników (druk nr 1427) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:   

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Tomasz Wisła 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Tomasz Wisła 

 

n) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które 

pozostawia się bez dalszego biegu (druk nr 1428) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które 

pozostawia się bez dalszego biegu (druk nr 1428) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Tomasz Wisła 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 
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Josel Czerniak, Marcin Domino, Tomasz Wisła 

 

o) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (druk nr 1429) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (druk nr 1429) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Tomasz Wisła 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Tomasz Wisła 

 

p) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (druk nr 1430) 

Komisja odstąpiła od głosowania. 

 

r) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zlecenia Komisji 

Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli doraźnej (druk nr 1431) 

Radny Zygmunt Trojniak wyraził zdanie, że temat kontroli jest zbyt rozciągnięty w czasie. 

Stwierdził, że komisja Rewizyjna powinna spotykać się częściej w celu wypracowania 

wniosków.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zlecenia Komisji 

Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli doraźnej (druk nr 1431) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Tomasz Wisła 
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Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zygmunt Bochenek, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Tomasz Wisła 

 

s) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z 

tytułu strat, jakie Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji (druk 

nr 1432) 

W dyskusji dotyczącej zasadności podejmowanej uchwały udział wzięli radni: 

- Paweł Licznar 

- Zygmunt Trojniak 

- Urszula Rzepiela 

- Edward Mazur. 

Zdania radnych były podzielone. Burmistrz zaproponował wyrażenie opinii w głosowaniu. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z 

tytułu strat, jakie Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji (druk 

nr 1432) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Rożek 

BRAK GŁOSU (3) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Tomasz Wisła 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Edward Mazur, Katarzyna Rożek 

BRAK GŁOSU (3) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Tomasz Wisła 
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6. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku obrad. 

Burmistrz poinformował, że w trakcie wakacji ogłoszone zostały 3 nabory do Polskiego 

Ładu. Wobec powyższego trzeba było podjąć decyzję co w ramach tego naboru zgłaszać. 

Został ogłoszony nabór dotyczący zabytków – gmina Prudnik złożyła te same wnioski co 

kiedyś, drugi nabór to Gminy PGR-owskie. W ramach tego złożony został wniosek o to, aby 

zmodernizować domy kultury na wsiach pod kątem wymiany źródeł ciepła.  Pojawił się 

jeszcze jeden program Polskiego Ładu z trzema progami dofinansowania. Gmina Prudnik 

złożyła w dwóch: w podstawowym do 2 milionów i do 20 milionów. W pierwszym programie 

są to podwórka, czyli problem najczęściej zgłaszany. Drugi wniosek został złożony na 

modernizację sieci kanalizacyjnej i deszczowej.  

 

Burmistrz poinformował również , że upłynęła kadencja Społecznej Komisji mieszkaniowej, 

która powoływana jest Zarządzeniem Burmistrza. Zaproponował, aby z ramienia Rady 

Miejskiej przedstawicielem był nadal radny Zygmunt Bochenek. Radny wyraził zgodę, aby 

piastować tą funkcję do końca kadencji. Nastąpił wybór przez aklamację.  

Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

 

Paweł Licznar 

 

 

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


